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Skrivelse gällande hemtjänst, omsorg och boendefrågor 
 
 
Förvaltningen har redovisat statistik för föregående år. Bland annat så har statistik 
redovisats för uppföljning i hemtjänsten samt resursfördelning i assistansvården. 
 
 
Vi vill därför fråga följande: 
 

1. Varför får så få personer med hemtjänst uppföljning inom ett år från beslut? 
 

2. Vissa individer har ett väldigt högt behov av assistansvård, flera har 500–1000+ 
timmar assistansvård/mån (motsvarar 3–6 mnkr/år). Har förvaltningen utrett 
möjligheten till mer resurseffektiv eller samordnad vård? 
 

3. Förvaltningen har tittat på miljövänligare engångshandskar och tvättbara skydd: hur 
bedöms kostnader och smittorisk jämfört med engångsprodukter? 
 

4. På boendet Drivhusvägen måste boende träffa personal minst 1 gång/vecka. Hur 
stor andel har endast en träff/vecka? Hur länge stannar de boende i snitt? 
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